



Canadian Swimming Coaches & Teachers Association

519-4438 West 10th Ave Vancouver BC V6R 4R8

NOTICE OF ANNUAL GENERAL MEETING

Date: February 10, 2014

To: All Members

TAKE NOTICE that the Annual General Meeting of the Canadian Swimming Coaches and Teachers Association will be held at Saanich Commonwealth Place, in Victoria, BC on Tuesday the 1st day of April 2014 following the Technical Meeting of the 2014 Commonwealth Games Trials.

All members are invited to attend.

During the AGM, elections will take place for three (3) vacant Executive Positions. Interested individuals and advance nominations should be emailed to the Nomination Committee, attention Chris Hindmarch-Watson at chris@cscta.org.



Association Canadienne Des Entraîneurs et Instructeurs de Natation

Préavis –Assemblée Générale Annuelle

Date: 10 Février 2014

À l'attention : Des membres de l'association

Veuillez prendre note que l'assemblée générale annuelle de l'Association Canadienne des Entraîneurs et Instructeurs de Natation aura lieu mardi le 1er avril 2014, à la piscine des jeux du Commonwealth de Saanich en Colombie-Britannique. L'assemblée débutera après la réunion technique des essais pour les jeux du Commonwealth.

Tous les membres de l'association sont invités à prendre part à cette assemblée.

Il y aura élection pour trois (3) postes vacants au comité exécutif. Les individus intéressés ainsi que toutes nominations à ces postes seront acceptées par Chris Hindmarch-Watson en envoyant un courriel à chris@cscta.org.